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1. Voorbije evenementen

Vriendjesdag: goed gegaan, was leuk. Enkel jonge bannen tem JKN hebben meegedaan, 
want oude bannen hebben hier niet zoveel aan. Ging door aan het gemeentehuis. Leden en 
leiding waren enthousiast.

Kampverkenning:  

 Leidin heeft terrein gezien: groot terrein, hoog op een heuvel. Elektriciteit en water is 
in orde. Geen speelbos naast het terrein, maar wel in de buurt. Ook geen rivier, maar 
wel leuke streek. We zijn er tevreden van. Ligt in Steinbach, niet zo ver van Bastogne

 JHN fietsen drie dagen, want het is ver rijden. Vertrekken 15 juli, komen 17 juli aan.
 Trein naar terrein is ver, maar de wandeling valt wel mee voor de leden.
 Bezoekdag is laatste dag, 28 juli.

Weekendjes: 

 Verspreid over twee weekends dit jaar, want moeilijk met lokalen. Volgend jaar 
beginnen we nog vroeger met zoeken, want dit was wel echt een slecht jaar voor 
meerdere bannen. Eventueel zelfs jaar ervoor al zoeken.

 JLEE-LEE: ver rijden (Aarschot) , ouders willen dat echt niet meer. Wel echt een goed 
lokaal en goede locatie, dus kan wel iets zijn voor kamp. Datum die verandert is lastig, 
omdat mensen vaak op voorhand plannen, maar niets aan te doen. Weekend was wel 
leuk. 
EHBO: gebroken arm bij kind, leiding had dit precies niet door. Want ouders zijn pas 
laat naar de dokter gegaan. Geen idee hoe dit kwam.

 JHN: was leuk.
 JKN: verwarming stond niet aan, dus lokaal was heel koud. Blijkbaar deed verhuurder 

moeilijk.
 KN: geen opmerkingen

Wafelverkoop: 

 ging zeer goed, wafels bijgekocht omdat alles ’s middags al verkocht was. Kinderen 
waren zeer moe op het einde.

 Voorverkoop online en via leiding brengt veel op, en zorgt ervoor dat we minder op de 
dag zelf moeten verkopen.  Winstmarge is groot genoeg, dus we hoeven niet persé 
onze prijs per doos te verhogen.

 Payconiq is toch wat lastig voor sommige leden, want leden kunnen betaling niet 
controleren. Dus eventueel volgend jaar enkel door leiding laten doen.

 Er zijn nog dozen over, dus je kan nog steeds wafels kopen!

Leefweek: was top! Geen opmerkingen.

2. Komende evenementen

Feestweekend: 



 Paar wijzigingen in de planning: zowel feestje in de smoutpot op vrijdag als fietsen op 
rollen op zaterdag gaan niet meer door. Feestje niet omdat de baas van de smoutpot dit 
niet wou, fietsen op rollen niet omdat het moeilijk was om dit samen met de brunch en 
taste-it te organiseren.

 Zaterdag vindt ook het concert van de harmonie plaats, waardoor enkele leden/ouders 
niet aanwezig kunnen zijn. Jammer, maar niets aan te doen.

 Ouders kunnen niet echt helpen tijdens Afterwork zoals andere jaren, omdat er heel 
veel leiding en oud-leiding is. Eventueel vragen we om zondag 21 april mee te helpen 
met de opruim, maar we laten dat nog wel weten.

 Vergeet niet in te schrijven en reclame te maken voor onze evenementen!

Bondsuitstap: 

 Dit jaar gaan we naar Planckendael. Gaat door op 4 mei. Intussen is de brief ook 
uitgedeeld, inschrijven kan tem 21 april.

  Er zijn gidstochten geboekt voor alle bannen., wordt superleuk.
 Denk aan kinderen met abonnementen, kan veel korting opleveren als ze dat 

meebrengen.

Groen kapoen: 

 Veranderingen aan het terrein: berg naast lokaal, met tunnels door. Bomen geplant, 
nieuw gras geplant op middenplein. Omgeving wordt verbeterd met een leukere 
speelruimte voor de kinderen. Bomen worden speelbos (al gaat dat nog lang duren), en 
tussen de bomen komt er een vuurkring/zithoek.

3. Varia

Site: is af, ziet er prachtig uit. Stuur opmerkingen zeker nog door. Er moeten nog enkele 
verslagen toegevoegd worden.

LOL-dag/ oudercafe: datum is bepaald, valt dit jaar samen met 24u-cafe. Zal doorgaan op 15 
en 16 november, dus 16 november is dan ook LOL-dag. Ouders zullen gevraagd worden 
shiften te doen. Later meer.

Vingerscan: 

 Vingerscan aan secretariaat is stuk, waardoor we nu binnen moeten met gewone 
sleutels. Duurt lang omdat we niet exact weten wat het probleem is, en omdat kennis 
verspreid is binnen de oud-leiding.

 Luc D’hert kent hier wel iets van, dus zeker daar eens horen als het niet opgelost 
geraakt.

 UPDATE: moet waarschijnlijk volledig vervangen worden, want is te oud om nog 
hersteld te worden.

Volgende vergadering: 14 mei om 20u.


